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Общински съвет Монтана 
 3400 Монтана, ул. Извора 1, стая 304 А, тел. 096 300 422,e-mail obs@montana.bg 

 
Протокол 

№ 41 
Днес 17.02.2015 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 

Общински съвет – Монтана. 
В работата на заседанието взеха участие 30 общински съветници. От заседанието отсъстваха 

следните общински съветника: 
г-н Илиян Илиев 
д-р Красимир Каменов  
г-н Станислав Станоев 
В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-н Диман Георгиев – Зам.-кмет на Община Монтана 
г-н Тихомир Антонов – Зам.-кмет на Община Монтана 
г-н Мариус Конов – Секретар на Община Монтана  
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция „ОС” при Община Монтана 
г-жа Силвия Василева – Дир.Дирекция „ФСД” при Община Монтана 
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана  
г-н Вивиан Григоров – Дир.Дирекция „ТУС” при Община Монтана  
Кметове и кметски наместници на населени места в община Монтана 
Заседанието беше открито и ръководено от инж.Иво Иванов – Председател на Общински съвет 

Монтана, г-н Валери Георгиев – Зам. Председател на ОбС и г-жа Ивета Станкова – Зам.-председател 
на ОбС Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги, откривам поредната сесия на Общински съвет Монтана. Втора 

за 2015 година и в началото имаме нов съветник, който е с Удостоверение от Общинската избирателна 
комисия г-н Симеон Василев Власев, той трябва да положи клетва, специално за случая си е облякъл 
костюма. Заповядайте г-н Власев. След като Вашата майка във времето ни караше с Крум Милетиев да 
повтаряме след нея сега е обратното ти ще повтаряш по мен.  

 
СИМЕОН ВАСИЛЕВ ВЛАСЕВ: ЗАКЛЕВАМ СЕ В ИМЕТО НА 

РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ ДА СПАЗВАМ КОНСТИТУЦИЯТА И 
ЗАКОНИТЕ НА СТРАНАТА И ВЪВ ВСИЧКИТЕ СИ ДЕЙСТВИЯ ДА СЕ 
РЪКОВОДЯ ОТ ИНТЕРЕСИТЕ НА ГРАЖДАНИТЕ ОТ ОБЩИНА 
МОНТАНА И ДА РАБОТЯ ЗА ТЯХНОТО БЛАГОДЕНСТВИЕ. 

ЗАКЛЕХ СЕ! 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Честито. Колеги имате пред Вас Дневния ред. Трябва да отбележа, че в 

последния момент постъпи Докладна записка за удължаване срока на договора за възлагане на 
управление на Управителя на „Център по дентална медицина” ЕООД гр. Монтана. Който Център по 
дентална медицина днес Ви предлагам, като извънредна точка в Дневния ред и Ви предлагам тази 
точка да бъде първа в Дневния ред понеже д-р Цолова има ангажимент. Разбирате, че не е приятно все 
пак ако сте на зъболекарския стол, на зъболекарката ви да и гласуват удължаване на срок за управител 
е проблем. Така че трябва да разберем и този процес. Желаещи за изказване? Аз Ви предлагам да 
гласуваме точката като допълнителна и като първа в Дневния ред.  

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 1 
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Приема се 
Който е „за” целия Дневен ред, моля да гласува 
„За” – 30,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Дневен ред 
1. 08-01-41/17.02.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на Община Монтана, 

относно удължаване срока на договора за възлагане на управление на Управителя на „Център по 
дентална медицина” ЕООД гр. Монтана. 

2. 08-01-31/29.01.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на Община Монтана, 
относно отчет на общинския дълг за 2014 год. 

3. 08-01-30/29.01.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на Община Монтана, 
относно приемане отчета за изпълнение на бюджета на Община Монтана за 2014 г. 

4. 08-01-28/29.01.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на „Годишна програма за управление и разпореждане с имотите – общинска 
собственост в община Монтана  за 2015 година“. 

5. 08-01-39/10.02.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на Общински бюджет за 2015 г. 

6. 08-01-32/30.01.2015 год. Докладна записка от инж. Иво Иванов – Председател на ОбС  
Монтана, относно заседание на Общото събрание на Асоциацията по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от „Водоснабдяване и канализация” ООД, град Монтана. 

7. 08-01-40/10.02.2015 год. Докладна записка от инж. Иво Иванов – Председател на ОбС  
Монтана, относно промяна в състава на постоянните комисии.  

8. 08-01-27/29.01.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на Община 
Монтана, относно даване на разрешение и одобряване на задание за изработване на проект за 
подробен устройствен план (ПУП) за поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 48489.2.550 по 
кадастралната карта на гр.Монтана с трайно предназначение на територията – територия, 
заета от води и водно обекти, с начин на трайно ползване – “Рибарник”, за обособяване на три 
самостоятелни ПИ, с проектни идентификатори и конкретно предназначение както следва: 
48489.2.644 - за производствена дейност(за производство на биогаз и електроцентрала)”, 
48489.2.638 - „За производствена дейност” и 48489.2.552 - „За трафопост”, и план за 
застрояване (ПЗ) за новообразуваните ПИ. 

9. 08-01-35/06.02.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на Община Монтана, 
относно предварително съгласие за изработване на парцеларен план за обект: Път І-1(Е-79) „Обход на 
гр. Монтана от км 102+060 до км 114+512, 20 - реконструкции на инженерни мрежи, с които се засягат 
общински имоти в землището на гр. Монтана и с. Долна Вереница, община Монтана. 

10. 08-01-36/06.02.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на Община Монтана, 
относно продажба  на имот – частна общинска собственост, на собственика на жилищна сграда, 
придобил правото на строеж върху общинска земя. 

11. 08-01-37/06.02.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на Община Монтана, 
относно безвъзмездно прехвърляне в полза на държавата на части от имоти общинска собственост, 
засегнати от трасе на национален обект: Път І-1 / Е-79/ “Обход на град Монтана” от км 102+060 до км 
114+512.20 в землищата на гр. Монтана, с. Николово, с. Студено буче, с. Войници и с. Долна 
Вереница, община Монтана. 

12. 08-01-20/14.01.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на Община Монтана, 
относно изменение на Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на 
услуги на територията на община Монтана, приета от Общински съвет Монтана. 

13. 08-01-34/06.02.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на Община Монтана, 
относно одобрение на проект на нотариални актове за покупко-продажба на недвижими имоти между 
„Технологичен парк” ЕООД град Монтана и „Мегатрон” ЕАД град София. 

14. 08-01-33/30.01.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на Община Монтана, 
относно паметник на жертвите на комунизма в град Монтана. 

15. Питания  
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ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-41/17.02.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на 
Община Монтана, относно удължаване срока на договора за възлагане на управление на 
Управителя на „Център по дентална медицина” ЕООД гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Първа точка е относно удължаване срока на договора за възлагане на 

управление на Управителя на „Център по дентална медицина” ЕООД гр. Монтана Желаещи за 
изказване? Г-н Кмете, заповядайте. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, у-мо председателство, дами и г-да общински 
съветници, практиката в такъв случай иска да кажа няколко думи. Договора се подновява след 
изтичане на предходния. Не сме в този режим в който бяхме на предишната сесия, това искам да кажа. 
С оглед на това, че сега и лабораторията и бившата стоматология вървим към обединяване там 
надявам се да се справим и с предизвикателствата на това управление. Смятам че нещата в центъра на 
едно добро ниво с оглед и ситуацията и възможностите, които има там. Моето предложение е да 
продължим договора на д-р Цолова с три години. Благодаря Ви. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на Кмета. Други желаещи за изказване? Няма желаещи. 
Прекратяване на дебатите. Който е за моля да гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Поименно гласуване. 
 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Елза Петрова За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов  За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Симеон Власев За 
Илиян Илиев ----  Станислав Станоев ---- 
Ирена Димова За  Юлиан Александров За 
Красимир Каменов ----    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 1187 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 9, т. 5 от Наредбата за упражняване правата на собственост върху 

общинската част от капитала на търговските дружества на Община Монтана 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Преизбира за управител на „Център по дентална медицина” ЕООД гр. Монтана – д-р 

Мария Цолова - Василева за срок от три години. 



 4 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана като представител на Принципала да сключи 
договор за възлагане на управление с д-р Мария Цолова - Василева. 

 
ТОЧКА ВТОРА: 08-01-31/29.01.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на 

Община Монтана, относно отчет на общинския дълг за 2014 год.  
 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Втора точка от Дневния ред е Докладна записка от Кмета на Община 
Монтана, относно отчет на общинския дълг за 2014 год. Желаещи за изказване? Не виждам желаещи. 
Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Елза Петрова За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов  За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Симеон Власев За  
Илиян Илиев ----  Станислав Станоев ---- 
Ирена Димова За  Юлиан Александров За 
Красимир Каменов ----    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 1188 

На основание чл.9 от Закона за общинския дълг 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Приема на основание чл.9 от Закона за общинския дълг Отчета за състоянието на 

общинския дълг на Община Монтана за 2014 год. 
 

ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-30/29.01.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на 
Община Монтана, относно приемане отчета за изпълнение на бюджета на Община Монтана за 
2014 г. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Трета точка от Дневния ред е относно приемане отчета за изпълнение 

на бюджета на Община Монтана за 2014 г. Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване 
 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Елза Петрова За  Павел Цочев За 
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Енеза Ангелова За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов  За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Симеон Власев За  
Илиян Илиев ----  Станислав Станоев ---- 
Ирена Димова За  Юлиан Александров За 
Красимир Каменов ----    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 1189 

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, чл.140, ал.1 и ал.2 от Закона за публичните 
финанси и чл.60, ал.1 от Наредбата за съставянето, изпълнението и отчитането на 

общинския бюджет 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Приема отчета за касовото изпълнение на бюджета на Община Монтана за 2014 

година. 
2. Приема отчета на местната комисия  по чл.8 от ЗУПГМЖСВ за 2014 година. 

 
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-28/29.01.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет 

на Община Монтана, относно приемане на „Годишна програма за управление и разпореждане с 
имотите – общинска собственост в община Монтана  за 2015 година“. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следваща точка от Дневния ред е приемане на „Годишна програма за 

управление и разпореждане с имотите – общинска собственост в община Монтана  за 2015 година“. 
Желаещи за изказване? Не виждам. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 1190 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската собственост 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Приема „Годишна програма за управление и разпореждане с имоти – общинска 
собственост в община Монтана за 2015 година“. 

 
ТОЧКА ПЕТА: 08-01-39/10.02.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на 

Община Монтана, относно приемане на Общински бюджет за 2015 г. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Поредна точка от Дневния ред е относно приемане на Общински 

бюджет за 2015 г. Г-н Николов, заповядайте. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: У-ми дами и г-да общински съветници, у-ми г-н Кмете, у-ми 

кметове на кметства и присъстващи в залата. Приемаме бюджета на последната година от нашия 
мандат. Досегашните бюджети показаха, че ние умеем добре да се справяме с нуждите на хората 
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живеещи в Община Монтана решавайки проблемите в сферите за които ние сме отговорни, както като 
местна власт, така и ангажирайки средствата на Държавата, имам предвид делегираните бюджети. 
Така или иначе станаха доста оживени разисквания, както на обсъждането и презентацията на 
бюджета, така и на общественото обсъждане, въпреки че там би могло малко повече да се желае, по 
отношение на разгласата. Освен това аз имах възможността да се срещна и с мой избиратели, с хора, 
които са ангажирани с лявата идея в нашата община. Приема се това, което се прави в община 
Монтана, разбира се има и положителни има и някои неща, които будят недостатъчно направено за 
града и недостатъчно направено по отношение на онова, което ни се иска да бъде като областен 
център. Не бива да забравяме, че ние като областен център освен ангажимента като община сме 
ангажирани и като център на Област Монтана. Не искам да коментирам всички тези неща, които бяха 
изложени в тези мои срещи, искам само да съобщя онези опасения, които хората изказаха по 
отношение първо на приходната част на бюджета. Преди малко, току що приехме отчета за касовото 
изпълнение на Бюджет 2014. Виждаме там как се изпълняват, както данъчните така и неданъчните 
приходи – местните. Тази тревога е породена от 85%, които за миналата година бяха изпълнени, като 
приходна част на бюджета и то в определени области, което е съвсем разбираемо от § 40 – продажба 
на имоти на 50%, други на 60%, 70% и т.н. по отношение на отделните позиции по параграфи – това е 
единия момент. Надявам се, че бюджета ни като най-висок от последните години би могло да го 
изпълним разбира се по отношение на приходната част, но не е неизпълним съобразявайки 
реалностите и сериозната работа, която администрацията полага за изпълнението на приходната част. 
На следващо място бюджета ни е обвързан до известна степен с икономическото развитие на Община 
Монтана, като част от Северозападния регион от Област Монтана. В последно време станаха доста 
разисквания по този проблем включително вчерашния, днешния ден, десант министерски, на депутати 
и т.н. дано икономическото ни развитие за бъдещия период да бъде така съобразено, че хората ни да 
получават повече доходи и да живеят по-добре. Конкретните неща, които бяха поставени те са 
минимални и това беше споделено на комисии и от Кмета на Община Монтана поради това, че 
демографския срив е доста висок в нашата община и въобще в нашия край се чувства нуждата от 
увеличаване на нашия дял в социалния патронаж. Застаряващото население изисква повече грижи и в 
това отношение би могло да направим и за в бъдеще нашите по-добри неща, разширяването на двата 
социални патронажа. От друга страна сме длъжници към младото поколение имайки в предвид да 
създаваме облекчени условия за второ дете, има такива но би трябвало и би могло по-добри да бъдат 
например за Враца съседна наша област там има заделени средства, които да стимулират 
раждаемостта във Враца, въпреки, че и това не е гаранция. Скоро време четох, когато се създават доста 
такива привилегии, преференции и съответно както искате го разбирайте в същото време в 
раждаемостта през 2014 год. е била по-ниска, отколкото е била предходните години. Така че за всички 
тези въпроси, които ги поставих те са общи въпроси и би трябвало на днешната сесия да ги съобщя и 
да ги кажа, тъй като те са в интерес на всички нас. Благодаря Ви. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря Ви г-н Николов. Крум Милетиев, заповядайте. 
Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, дами и г-да общински 

съветници, предстои ни да приемем проектобюджета. За мен това е може би най-важния документ за 
ОбС и общината, защото той формира виждането на нас като общински съветници и на общинската 
администрация за развитието на общината през тази година. 2015 година е година, която по няколко 
различни фактори, първо през тази година ще има местни избори. Обикновено през такива години има 
натиск върху Кмета не само от граждани, не само от избираеми кметски наместници за осъществяване 
на разходи с цел привличане на повече избиратели, аз мисля, че към това, което е предложено сме 
намерили или поне е включен разумен баланс между тези предложения и това което сигурност от 
доста искания. Може би това като конкретен въпрос може да се даде възможност така наречените 
Публични частни партньорства, предполагам до колкото разбрах е включено в проектобюджета, може 
допълнителна информация, като какъв размер като колко броя проекти. Една част от факторите за 
сформирането на този бюджет това са чисто нормативни ЗДБ, Постановлението за изпълнение на 
Държавния бюджет. Тук в този ЗМДТ е включен нов срок в който да се включи промяна на такса смет, 
а именно да бъде последната година в която такса смет се изчислява на базата на данъчната оценка. 
Мисля, че до края на март предстои да се приеме тази Наредба, до колкото знам е сформирана работна 
група. Тук пада и тежестта върху общинската администрация тази нова методика да се приеме в 
действие. Приеха се нови стандарти за делегирана дейност, относно само ще спомена – отчита се 
недостатъчност на финансирането на делегираните дейности в социалните услуги. Реално разходните 
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стандарти изостават по направените разходи, това натоварва допълнително общинската 
администрация разбира се общината с допълнителни разходи. При образованието увеличението на 
разходните стандарти е единствено, колкото да покрие увеличението на минималната работна заплата. 
2015 година е годината, която е между два програмни периода т.с. тук има приключването на стария 
програмен период, проектите по стария програмен период за момента се очертава, понеже 2014 год. е 
една нулева година и подготовката за следващия програмен период. Има законово установено 
ограничение общината да поема нови разходи, извън и с изключение на разходите, които са по 
европейски програми. Заложени са и има някои неясноти относно тези европейски програми пример 
давам факта финансирането на ДДС-то по водните проекти. Ще се спра на няколко основни неща 
относно приходната част, разходната разбира се ще се осъществи, ако добри приходи. Данък превозни 
средства, заложили сме доста сериозна, не бих казал сериозна, увеличение спрямо миналата година 
вероятно се дължи на новото което тази година е че данъка се определя въз основа на данните 
предоставени грубо казано от регистрацията в МВР. Тези дни излезе една справка в която при подобни 
такива справки направени, т.с. направена е възможността да се мине колата на технически преглед, 
това, което предполагам че всички го знаят, ако не е платен данък МПС. Тези дни излезе една може би 
последна справка как действа тази договореност между Министерство на финансите, МВР и общините 
от 30 хил. направени такива справки за 17 хил. фигурират данни около останалите 13 хил. за 5 хил. 
въобще липсват данни за МПС-та. Община Монтана тук фигурира т.н. проблем с румънските коли, 
регистриране на български граждани, които по принцип изнасят извън България т.с. да не се получи 
надценяване на данъка, който неволно може да подкопае в този Данък МПС. Такса смет, миналата 
година очаквахме доста добра събираемост близо 101 % бих казал, че общината относно чистотата на 
града е малко задължена към гражданите предвид изпълняващия Воден цикъл приемаме, че част от 
дейностите предвидени за чистота не са били изпълнени съгласно тези неща, които са ни били 
необходими.  Надявам се тази година това да бъде така, чистотата, запрашеността да бъде сведена в 
нормалните граници. Лично за мен, като въпрос аз го задавах няколко пъти, ние за поредна година не 
приемаме такса смет. Приемам, че стъпваме още на старата през 2013 план сметка. Не предлагам да се 
увеличи размерите на таксата на промилите, просто коментара ми е как е определено, защото от 2013 
год. до тази година таксата по ЗУО е скочила близо два пъти от 15,00 лв. на 28,00 лв. на тон. Относно 
останалите приходи традиционно участват собствените приходи, преждеговорящия пред мен говори 
част от тях, данък за придобиване на имущество и постъпление от продажбата на не финансови 
активи. Това го коментирам от тази гледна точка, че възможно е при това неизпълнение част от 
инвестиционната програма на общината да не бъде изпълнена. Бих направил няколко предложения, 
които ако не могат сега да се вземат в предвид да се вземат в предвид при изменението на бюджета 
през месец юли. Едно от което съществено предложение е, ако е възможно да се задели ресурс за 
превенция и преодоляване на последствия от бедствия и аварии. Бяхме свидетели на няколко пъти 
наводнения в съседни наши общини от бури. По възможност общината да задели някакъв ресурс. 
Както започнахме в началото тази година е изборна година, т.с. да се предвидят средства за 
обезщетения на лицата заемащи изборни длъжности. Накрая ще завърша с една тема коментирана така 
нареченото саниране на жилищата. Все още за мен не е ясно, какъв е ангажимента финансовия имам в 
предвид - на общината, относно тази програма? Коментира се техническо изследване на жилищата, на 
блоковете и съставяне на проект. Мисля, че към момента няма яснота, кой поема тези разходи. В 
коментарите не видях това да бъде по някакъв начин съфинансиране. Това са ми коментарите, които 
мога да направя към проектобюджета, мисля че приходите, които са предложени са балансирани. За 
част от приходите е направена реална обосновка, изключени са някои от приходите да кажем така 
наречените еднократни плащания. Благодаря за вниманието.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря г-н Милетиев. Други желаещи за изказване? Кмета на 
Община Монтана. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, у-мо ръководство, дами и г-да общински 
съветници, у-ми гости на днешната сесия. Преди да из коментирам рамката и приоритетите в бюджета 
за 2015 год., разбира се ще направя коментира и ще отговоря на въпросите, които съзрях от групите от 
БСП и АБВ в коментарите по приемането на Бюджет 2015 год. Разбира се тона беше коректен, но все 
пак няколко неща леко ме озадачиха. Г-н Николов, по отношение на разгласата за публичното 
обсъждане, искам да кажа, че общината както и други общини не са направили никакъв пропуск в 
процедурата. Ние сме разгласили съгласно законовите действия все пак ние не сме детска градина и 
няма да водя за ръка никои тук, за да го заливам насила с информация, ако той не иска да получи 
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такава. Втората тема леко ме озадачи – недостатъчно направено казахте, може би щеше да бъде 
направено повече, ако предишното правителство доминирано от БСП в публично инвестиционната 
програма, която беше половин милиард за България беше заделила пари за Област Монтана. Ние 
останахме на твърдо последно 28-мо място и на практика тази програма се превърна в една пиар акция 
на политически сили, която не стигна до гражданите на Монтана. Там беше заложен още един милион, 
който така и не стигна до нас и аз се надявам това правителство да не повтаря в тази част тези грешки, 
когато бъде заделен публичен ресурс, както сега е програмата за саниране за един милиард, той да 
отиде приоритетно в едни общини, а не в други. Така че разбира се аз смятам, че ако има година в 
която е свършена най-много работа за последните шестнадесет, Вие сте единствения с по-голям опит в 
местното самоуправление от мен в тази зала тук и Кмета на Клисурица Васил Цеков, който е тук също, 
ако има нещо, което да е направено в този мандат и в тази година, последните две години са 
изключително добри и силни за общината и заради многото работа с бюджетните средства и заради 
използването на програмите на ЕС. Това че 7 хил. души след миналата година имат канализация, която 
никога не са имали в живота си откакто ни има като селище аз не мисля, че е малко. Тепърва ще 
коментираме проектите и какво е останало от тях, защото това ни е последната година, голяма част от 
тези проекти са преходни, това го казвам просто защото ние сме се опитали да изпълним това, което 
беше прието и разбира се можеше да бъде направено винаги е възможно да бъде направено повече. И 
аз се надявах да не ставаме заложници на политически игри тогава, когато в рамките на годината има 
много проблеми. 2014 година беше годината на три правителства и както и да го коментираме 2013 
год. беше същата година, същевременно това са години, в които ние сме се опитвали да работим 
добре. Приходната част на бюджета 85 % е висок процент не само според нас в тези условия, разбира 
се едва ли точно на Вас трябва да припомням тези неща. Бюджета са разчети, бюджета е проекция, 
бюджета е възможност за движение и за работа. Ние не можем да заковем рамката на ръба и след 
известен период от време да искаме актуализация на кредитите и поради тази причина аз не мисля, че 
изпълнението на бюджета за миналата година е било малко, напротив ние по-високо не сме имали. 
Казахте няколко думи за икономическото развитие, икономическото развитие е такова, каквото е. 
Трябва да кажа, че последната добра година за местната власт беше 2008 год. с най-високия бюджет от 
брутния вътрешен продукт на глава от населението. След това влязохме в тежък период на криза 2009; 
2010; 2011 год. възстановяването бавно и полека започва в последните години. Преди малко 
Министъра Ангелкова от Правителството на Република България даде данни за последните две години 
за Португалия и Испания, които само в честта на туризма са реализирали рекордни приходи и са 
успели да наваксат голяма част от  предоставянето, което всички ние в Европа по една или друга 
причина сме имали в предходния период. Така че това е което мога да го коментирам, като рамка. 
Разбира се има неща, които са в негативен план, има промени в законодателната база, аз се надявам, че 
бавно и полека ще успеем да възстановим икономиките си след кризата и наистина възможностите ни 
за работа ще бъдат по-големи. Не разбрах точно въпроса за социалния патронаж 350 човека е 
капацитета на патронажа, има желаещи това е най-големия показател, че нещата вървят добре в 
патронажа. Преди 10-ина год. когато пак бяхме кметове и съветници аз и Вие, половината капацитет 
беше не използваем. Храната не беше добра, нямаше желаещи. Имаше съветници, които предлагаха да 
закрием филиала в Смоляновци, сега и той работи на по-висок капацитет. Факта че в момента не искам 
да кажа, че хората търсят протекции за да влязат вътре Вие сте прави в тази част, че може да бъде 
разширен повече, поради това че една част от хората по обективни причини затова, че нямат близки от 
една страна и отговорни деца в друга се налага да пристъпят по-често към такива дейности е 
разбираемо от една страна. Не разбрах съвсем последната теза за стимулиране на раждаемостта. 
Очевидно са необходими много и различни усилия в тази посока, не само финансова. Вие така казахте, 
че сте притеснени за раждаемостта, нека да кажа как на подобен въпрос ми отговориха най-богатите в 
Европа – германците в подобна ситуация. Когато имах притеснения в един град в Саксония-Анхалт от 
90 хил. души в предходния период отпреди 10 год. сега са останали 30 хил. души. Погледнах Кмета на 
Видин, който беше на същото обучение на десниците в Германия веднага погледнах към него, след 
това се спогледаме всички и немците обобщиха, че дори и те най-богатите и техните деца пътуват и 
техните хора работят и че трябва да свикнем с мисълта, че ще бъдем все по-възрастни и все по-малко и 
не е необходимо в тази част да се кахърим, а да търсим политики, които от една страна имат 
отношение към младите хора, мисля че г-н Милетиев зададе този въпрос, а от друга страна нямаме 
право да заклеймяваме и по-възрастните. Англичаните са с 3 мил. население над 80 год. нещо което за 
другите нации не е толкова постижимо в зависимост от гледната точка, кой коя категория е. Нашия 
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ангажимент е за всички не само за едни. Притеснително е застаряването на населението по принцип 
Европа е стар континент и това процентно застаряване в Европа е по-високо във всички страни без 
изключение. Това са коментарите и отговорите на Вашите въпроси. Благодаря за тях. Намирам ги за 
коректни. Г-н Милетиев, Публично частните партньорства /ПЧП/ ги има в бюджета за тази година. 
Разбира се ние говорим, като част от възстановяването след проектите, големия проект който 
изпълняваме и който трябва да приключи по договор през тази година. Зададохте ми два въпроса, 
които трябва да Ви успокоя за недостига на кредити в социалните услуги и в образованието. Искам да 
Ви кажа, че проходния остатък, който основно е в социалните услуги и в образованието е 1 007 000 лв. 
за 2014 год., който е реализиран 754 хил.лв. в образованието и другата част в социалните услуги. Т.с. 
въпреки общото състояние това не ни е най-голямото притеснение в тази ситуация. Аз смятам, че ако 
има нещо с което със сигурност ще се справим в Бюджет 2015 год. това е че средствата и 
възможностите, които има Монтана вече има 65 второстепенни разпоредители след приемането на 
защитеното жилище, като делегирана държавна дейност ще станат 66 още през Януари преходните 
остатъци бяха възстановени по сметките на всичките второстепенни разпоредители без изключение. 
Всички те в момента имат в наличност, която им позволява да работят спокойно при тези условия, 
така че искам да разсеем притесненията Ви тук. По отношение на ДДС и за възстановяването по 
Водните проекти това си остава, като тема, доста документи бяха приети в последно време по 
отношение на корекциите към общините, към въпросите които местната власт навсякъде задава в тази 
част, това наистина е важен въпрос. Аз се надявам той да бъде решен в полза в която общините да не 
бъдат ощетени и да не се получи ситуация като миналогодишната, при която да бъдат стопирани 
европейските пари през 6 месеца във възможно най-неподходящия период на активен строителен 
сезон между март и август, какъвто случай имахме през 2014 год. По отношение на имуществените 
данъци и двамата оратори преди мен, както казват в парламента коментираха темата с имуществените 
данъци и по-точно данъка върху превозните средства или възмездния данък от 2,5%. Искам да Ви 
кажа, ако погледнете рамката в брошурата за бюджета за 2015 и 2014 ще видите, че разликата е около 
200 хил.лв. Рамката която е предложена за 2015 год. е 3 805 хил.лв. срещу 3 615 хил.лв. в същия 
момент, в същия период на 2014 год. завишения в рамките на около 200 хил.лв., което включва данък 
върху превозните средства, възмездния данък, данък сгради. Изпълнението при тези данъци е 
стабилно и сравнително високо. Това ми дава надеждата и аз наистина се надявам Вие се прави, че 
винаги има опасения, но това е бюджет, това е амбициозна програма така че няма как, едно към едно в 
тази част да бъдат направени. Тази разлика в имуществените данъци не е висока. Не данъчните 
приходи също има известно увеличение в тази част, но имайте в предвид, че от една значителна част 
ние сме принудени заради многото проекти, които има Община Монтана и които са със срок на 
отчитане 2015 год. да заложим подобни средства. Ако кажа, че го правя и съм спокоен с изпълнението 
на приходната част няма да бъде честно и коректно. Едва ли има кмет в България, който да кажа 
такова нещо. Но това са и възможности това е и рамка за работа и аз се надявам ние да използваме 
защото последните ни три бюджета, правилно казахте и двамата в рамките на този мандат са най-
високите бюджети за общината в последните 50 години. Така или иначе и изпълнението е сравнително 
високо въпреки отделни неща, които не са изпълнени до край, възможностите хич не бяха малки в тази 
посока. Такса смет, искам да Ви кажа, че доброто изпълнение на такса смет в последните три години 
се дължи на активната работа на общината срещу длъжниците най-вече юридически лица. Ние имахме 
голям шанс в последните три години 2012; 2013 и 2014 год. което ни позволи да обърнем тенденцията 
и да отидем към проценти в които съм убеден за жалост, че в 2015 год. едва ли ще стигнем до край. 
Тъй като сметките на длъжниците ни юридически лица бяха доста високи, а последните две години 
ние получихме възстановяване на данъци и на такси в големи размери, най-вече разбира се това не е 
работа само на мен и на нашата община, а колегите ми от другите областни центрове също направиха 
много възможност да си потърсят дали през Агенцията за приходите, дали чрез съдии изпълнители да 
търсят възстановяване на тези пари. Трябва да кажа, че последните три години имаме не малък успех. 
Аз като успех оценявам и други три длъжници Министерството на здравеопазването, на Правосъдието 
и особено на Вътрешните работи, благодарение на което ние имаме такъв сериозен преходен остатък 
към края на годината, иначе това нещо нямаше да се случи по този начин защото в този момент 
приходите са много малко, разходите за първия месец и половина са 100 хил.лв. срещу 400 хил.лв. с 
обратен знак, който аз се надявам в предстоящата кампания това нещо да бъде направено. По 
отношение на данък сгради и такса смет ние запазихме и ще стартираме кампанията с -5% на хората, 
които искат да си платят задълженията до 30 април. Столична община и редица други големи градове 



 10 

в България отпаднаха тези разпоредби, не искаха да се лишат от тези. Имаше подобен коментар, но 
това е информацията, която имаме ние. По отношение на състоянието на чистотата, 2014 год. е 
единствената година, не само в моите четири мандата като Кмет, когато миенето беше от февруари до 
декември. Няма друга година в която да са изразходени за миене точно заради Водния цикъл толкова 
много усилия и толкова много ресурс. Искам да Ви кажа, че разбира се хората са различни и всеки 
прави различна оценка за това, как изглежда града. Много е важно, че част от хората, които ме спираха 
дори и предишната седмица на сесията в Брюксел хора, които работят в европейски институции 
родителите им живеят в Монтана правят разлика между предишната Монтана и между тази Монтана 
дори и по отношение на чистота. Аз не смятам по отношение за запрашаемост други „велики градове” 
като Бургас и като Плевен са на първите места, без значение огромните възможности и че става въпрос 
за много по-богати или за най-богатата община, какъвто е случая. Така че правили сме всичко 
възможно съгласно предписанията, които имаме да можем да се справим в тази ситуация. Вече казах 
за приходите особено данъчните приходи, аз смятам че са приблизително в рамките с една разлика от 
кредити за 10 хил.лв. не е голяма разлика в планирането поне в последните две години. Останалите 
неща за които ме попитахте за бедствия и аварии – справяме се един път между ведомствената 
комисия, втори път през бюджета на Община Монтана. Предвидили сме такива средства, защото 
последното нещо, което се случи на 31-ви януари ни накара да предвидим такива средства без 
непременно да хленчим за пари отстрани. Например миналата година на два пъти се наложи. Тежки 
поражения имаше. Едно от нещата заради който рамката на бюджета ни е по-висока са тези 1 240 000 
лв., които ще отидат в шест села и в язовирите за които бяхме подкрепени от централната комисия и 
чиито ремонти ще бъдат тази година. Това е една от причините за много високия ни преходен остатък 
от 2 500 000 лв. извън това, което Ви казах. Предвидени ли са обезщетения за изборните длъжности – 
предвидени са, да Ви успокоя в тази част. Изборните длъжности са кметове и кметски наместници, 
заложени са. Трябва да Ви кажа, че обезщетенията вече имайки в предвид промените в Закона 
отпуските се губят от година на година, ако не се вземат. Аз с моите заместници този мандат съм 
изпуснал най-много, защото не успявам да ги взема и ги губя. Обезщетенията не са в онези фатални 
истории, които наследих, тогава когато си тръна едно ръководство с целия екип и трябваше два месеца 
общината да не работи, какъвто беше случая с Чипровци, защото не може да изплати обезщетенията 
на предишното ръководство, ние нямаме такъв момент. Трябва да Ви кажа, че общо на всички кметове 
включае и това, което е заложено в момента при нас е поносимо и аз се надявам да няма проблем в 
тази част, т.с. предвидени са такива неща. Последното нещо, което казахте е за санирането. След 
срещата с министрите и с депутатите, които посетиха Монтана, много депутати над 20 депутати от 
управляващи и от опозиция, имах среща с Министър Нанков и областната управа и представители на 
четири града, не само от Монтана коментирахме тези теми, хората имат интерес. Искам да Ви кажа, че 
от 78 допустими сгради в Монтана имаме 15 заявки. Според екипа на МРРБ много висок процент се 
оказа, че е това. Първия договор, който е подписан е във Враца. Понеже ние имахме съмнение, че този 
ресурс ще отиде в големите градове непременно и затова задавахме такива въпроси. Хората вчера 
отговориха, че процента, който в момента Монтана кандидатства 15 от 78 е много висок и много по-
висок, отколкото в големите градове, където естествено е и сградите са по-големи. Общината има два 
екипа. С какво ще го правим това? Има неща, по които правителствата си приличат, когато 
децентрализират обикновено финансово не го обезпечават. Със възможностите на общината ще го 
направим. Не са предвидени средства за екипите в общината, но ние сме длъжни да наемем експерти с 
образование и длъжности за да могат да направят тези обследвания и това не може да го направим 
просто така. Това бяха въпросите към Бюджет 2015 год. Благодаря Ви за въпросите, които зададохте. 
Известни притеснения които проличаха от думите Ви.  

Искам да кажа няколко нещо дами и г-да общински съветници, първо много благодаря за 
многото и различни предложения от различни съветници от различни групи. Затова смятам, че беше 
направен много внимателен преглед на много предложения. В процеса на работата имаше 
допълнително предложение включае и на последните обсъждания, които имахме, които също доведоха 
до промяна в отделни параграфи на бюджета за 2015 год. Ако ме питате, защото сигурно след малко 
както и Вас така и мен журналистите ще попитат – кое е най-важното за 2015 год. Много амбициозна 
рамка е таза, за която има обективни предпоставки. Последната година на изпълнението на 
европейските проект, Вие знаете рамката 32 700 000 лв. е с 3 250 000 лв. е по-висока отколкото 
рамката от 2014 год. Само за сравнение ще кажа, че рамката на Враца е с 2 100 000 лв. по-висока, 
нашата е с 3 250 000 лв. Разбира се това се цифри и данни на които много трудно в зависимост от 
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политиките, които са в отделни области. Ние имаме и много висок преходен остатък, който се дължи 
на тези проекти, които имаме. Така че рамката е висока, най-висока в последните години и изобщо в 
предходния период. Имаме 28 мил. лв. заложени средства по европейски проекти и програми, което е 
едно средно ниво за големите градове, която е също много амбициозна рамка и аз се надявам да 
успеем и да си свършим работата до край в рамките на този мандат. Не мога да кажа, че въпреки че 
никога няма да ми хареса рамката и винаги ще искам да е по-голяма не мога да кажа, че е малка, 
защото какво трябваше да кажа преди 15 години, когато по подобен начин внесох проект от 9 600 000 
лв. заедно с поликлиниката и болницата. Ако сега е малко, тогава как беше? При минус 2 мил.лв. на 
общината, което тежеше страшно много, 2 мил.лв. от 9 мил.лв. е едно, а 2 мил.лв. от 30 мил.лв. е 
съвсем друго. Не мисля, че имаме основания за такива притеснения. В годините, това което видяхте в 
брошурите е от 2005 год. насам от 16 мил.лв. аз смятам, че това е една амбициозна рамка. В бюджета 
има място за всички и за болните и за бедните и за слабите и за талантливите и за съюзите. Едно от 
писмата, които взех в мен днес беше от една група възрастни хора, които бяха написали, че искат да 
пътуват безплатно по линиите на градския транспорт. Това е едно от предложенията, които в този 
мандат го направихме, в рамките на последните четири години, което го има и в този бюджет сега, 
което Вие подкрепихте, като предложение и което очевидно също е стигнало до тази група 
пенсионери, които ми бяха написали, че трябва да бъде запазено това нещо, да не бъде само два 
месеца. То не е само два месеца, от април до края на годината и дори не е само по една градска линия, 
а е по всички. Така че аз смятам че това е една твърде амбициозна рамка от друга страна мисля, че е 
бюджет на изпълнени обещания на всички нас и мой и Ваши, като общински съветници. Не малко 
решения взехме, но аз смятам, че в момента в които приключим Водния цикъл, възстановяването на 
града, 97 улици има, е нещо непознато в близката история, когато от два мандата преди мен съм 
наследил две. 97 в рамките на една година с минаване, с промяна, с възстановяване. Привличане на 
средства и съфинансиране на евро пари, когато става въпрос за капитални вложения. Това правят 
всички големи областни центрове в момента в България. Ние не правим изключение. Може би отделна 
част на приходите да е леко надценена, но в крайна сметка ние трябва да приемем това 
предизвикателство и да се опитаме да се справим максимално добре за да може наистина този бюджет 
да бъде на изпълнените обещания. Тогава когато видя всичко възстановено след Водния цикъл, плюс 
Слънчевата градина, плюс крепостта Калето, която днес Министъра на туризма каза, че влиза в 
петдесетте обекта на националния културен календар заедно със Слънчевата градина във Вършец и 
Чипровци. Когато приключи ремонта на канала Парта, на новия храм, на Ал.Константинов, когато 
приключим всички проекти, които Вие гледахте, подкрепихте, съгласувахте и Красива България и 
останалите проекти, които имаме. Аз смятам, че всеки един от Вас също трябва да остане с усещането 
от удовлетворението, че е бил полезен на хората в Монтана в рамките на този мандат. Аз лично Ви 
благодаря за подкрепата, която показахте на комисиите, за многото конструктивни предложения. 
Разбира се както и за критичните бележки, които няма как да ги няма. Човек когато работи бърка или 
по някои път надценява определени неща за сметка на други, но при всички случай това е по-добрия 
вариант отколкото да не прави нищо и да се оправдава. Хората са ни подкрепили затова да правим, да 
се случват нещата в Монтана, а не да се извиняваме и да се оправдаваме. Никои не иска да чуе колко е 
тежка ситуацията и в каква ситуация е страната. Иска да види от нашите конкретни действия, как е 
променена и подменена жизнената среда на Монтана. Така че с удовлетворение и надежда не крия и 
леко притеснение предлагам тази рамка. Благодаря за подкрепата, която указахте и за многото 
предложение, които в момента направихте. Да се надяваме, че с общи усилия ще изпълним нашия 
ангажимент към гражданите на Монтана през Бюджет 2015 година. Благодаря Ви. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на Кмета на общината. Други желаещи за изказване? Аз не 
виждам. Прекратяване на дебатите. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Преминаваме към поименно гласуване. 

      
 
 
 



 12 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Елза Петрова За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова ----  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов  За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Симеон Власев За  
Илиян Илиев ----  Станислав Станоев ---- 
Ирена Димова За  Юлиан Александров За 
Красимир Каменов ----    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 1191 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и чл. 52, ал. 1 Закона за местното самоуправление и 
местната администрация (ЗМСМА), чл. 84, ал. 4 и чл. 82, ал. 3 от ЗПФ и Наредбата на 
Общински съвет Монтана по чл. 82, ал. 1 от ЗПФ, чл. 11 от Закона за общинския дълг 

(ЗОД) и във връзка с разпоредбите на ЗДБРБ 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Утвърждава сборния бюджет на Община Монтана за 2015 г., както следва 

(Приложение №1а): 
 

ПО ПРИХОДА 32 705 000 лв. 
ПО РАЗХОДА 32 705 000 лв. 

 
2. Приема бюджета на Община Монтана за 2015 г., както следва: (Приложения №1б, 

1в, 1г, 1д, 1е, 1ж, 1з, 1и, 1к, 1л, 1м, 1н). 
 

2.1. ПО ПРИХОДА  
а) Приходи с държавен характер: 16 092 050 лв. 
 Обща субсидия за делегирани от държавата 

дейности 
15 046 054 лв. 

 Неданъчни приходи 36 076 лв. 
 Преходен остатък 1 009 920 лв. 
б) Приходи с местен характер 16 612 950 лв. 
 Имуществени и др. данъчни приходи 3 905 300 лв. 
 Неданъчни приходи 9 276 651 лв. 
 Обща изравнителна субсидия 2 365 500 лв. 
 Трансфер за зимно поддържане и 

снегопочистване 
 

41 700 лв. 
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 Целева субсидия за капиталови разходи  587 000 лв. 
 Трансфери - 6 345 500 лв. 
 Операции с финансови активи и пасиви 5 765 000 лв. 
 Друго финансиране - 552 000 лв. 
 Преходен остатък 1 569 299 лв. 

 
2.2. ПО РАЗХОДА  
- Държавни дейности 16 092 050 лв. 
- Дофинансиране 592 200 лв. 
- Местни дейности  16 020 750 лв. 
 

3. Определя размера на трудовите възнаграждения на Кмета на Общината и кметовете 
на населени места (Приложение №2). 

4. Утвърждава средствата за работна заплата на едно лице в бюджетната сфера, 
считано от 01.01.2015 г. Работните заплати са за 12 месеца: м. декември 2014 г. и месеците 
януари – ноември 2015 г. (Приложения №1г, 1д, 1е). 

5. Утвърждава численост и структура на Общинска администрация (Приложения №3а, 
3б, 3в). 

6. Определя второстепенните разпоредители с бюджета (Приложения №1з, 1н). 
7. Утвърждава план-сметка на разходите на Общински съвет Монтана за 2015 г. в 

размер на 350.000 лв. (Приложение №4). 
8. Утвърждава лимит на Кмета на Община Монтана за 2015 г. за посрещане на гости и 

представителни цели и за международна дейност в размер на 35 000 лв. (Приложение №5). 
9. Одобрява индикативен годишен разчет на средствата от Европейски съюз в размер 

на 27 923 хил. лв., от които 1 295 хил. лв. за Норвежка и Швейцарска програми, по които 
предстои подписване на договори. (Приложения №6а, 6б, 6в, 6г, 6д, 6е, 6ж, 6з). 

10. Утвърждава поименни списъци за капиталови разходи за 2015 г. общо в размер на 
3 879 984 лв. (Приложения - 7а,б,в,г,д). 

а) Целева субсидия за капиталови разходи – 587 000 лв., която е за местни 
дейности, в т.ч.: 165 200 лв. за изграждане и основен ремонт на общински пътища, за 
капиталови разходи – 421 800 лв.  

б) С постъпления от продажби на общински нефинансови активи се финансират: 
капиталови разходи в размер на 1 017 455 лв. и текущи ремонти за 1.599.541 лв.; със 
собствени средства 540 588 лв.; от преходен остатък в 77.400 лв. Поименният списък на 
средства от приватизация е на стойност 58.000 лв. 

11.  Утвърждава разходи за годишна издръжка на клуба на пенсионера в размер до 7 000 
лв. 

12.  Определя средствата за СБКО на персонала на Общинска администрация и 
второстепенните разпоредители в размер на 3 на сто от плановите средства за работна 
заплата, а се разходват на база начислените средства за работна заплата. 

13.  Утвърждава средства за работно и представително облекло в размер на 200 лв. на 
човек за служителите и работниците на общината, заети по трудови правоотношения по реда 
на чл. 8 от Наредбата за безплатно работно облекло, а за лицата по служебни правоотношения 
– по Закона за държавния служител. 

14.  Транспортните разходи на служителите в кметствата, учителите в ОУ и ЦДГ и 
работещите в заведенията за социални услуги, на които местоживеенето и местоработата се 
намират в различни населени места и за съответната длъжност няма кандидат от населеното 
място, се осигуряват до 85% по приложени списъци. (Приложения №8а, 8б, 8в, 8г, 8д). 
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15.  Транспортните разходи на жители на гр. Монтана над 70-годишна възраст в размер 
на 25 000 лв. за годината за пътуване по цялата градска мрежа се поемат от общинския 
бюджет, считано от 01.04.2015 г. до 31.12.2015 г. 

16.  Упълномощава Кмета на Община Монтана да отпуска до 400 лева помощи след 
съгласуване с ПК по бюджет и финанси и ПК по здравеопазване и социални дейности от 
средствата за социални помощи в размер на 20 000 лв. 

17. Включва в бюджета за 2015 г. просрочени задължения в размер на 373.650 лв. и 
План–график за разплащането им и просрочени вземания в размер на 82.899 лв. (Приложение 
№1о). 

18. Одобрява актуализираната бюджетна прогноза за местните дейности за периода 
2015 – 2017 г. (Приложение №9). 

19.  Възлага на Кмета на Община Монтана да отразява в рамките на бюджетната година 
промените по бюджета за 2015 г., произтичащи от съответните нормативни документи. 

20.  При доказани потребности Кмета на Общината извършва промени при спазване на 
общия размер на бюджета и приоритетността на разходите: 

а) В частта за делегираните от държавата дейности – между утвърдените 
показатели за разходите в рамките на една дейност, с изключение на дейностите на делегиран 
бюджет, при условие че не се нарушават стандартите за делегираните от държавата дейности 
и няма просрочени задължения в съответната делегирана дейност, съгласно чл. 125, ал. 1, т. 1 
от ЗПФ.  

б) В частта за местните дейности – между утвърдените разходи в рамките на една 
дейност или от една дейност в друга, без да изменя общия размер на разходите. Да прехвърля 
бюджетни кредити за различните видове разходи от една дейност в друга в границите на една 
бюджетна група, без да изменя общия й размер, съгласно чл. 125, ал. 1, т. 2 от ЗПФ. 

21. Упълномощава Кмета на Общината да ползва временно свободните средства по 
бюджета на общината за текущо финансиране на одобрени по бюджета разходи и за други 
плащания, при условие че не се променя предназначението на средствата в края на годината 
съгласно чл. 126 от ЗПФ. 

22. Упълномощава Кмета на община Монтана да предоставя трансфери или заеми от 
временно свободни средства по общинския бюджет за авансово финансиране на плащания по 
проекти, финансирани със средства от Европейския съюз и по др. международни програми, 
при забавяне на финансирането им. 

23. Възлага на Кмета на Общината да отразява служебно промените по общинския 
бюджет с размера на постъпилите и изразходвани средства от дарения и спонсорира в 
съответствие с волята на дарителя. 

24. При разходване на бюджетните средства да бъдат спазвани следните приоритети: 
заплати, осигурителни плащания, обезщетения, помощи, стипендии, медикаменти, храна, 
отопление, осветление, издръжка на социални и образователни заведения и др. съгласно 
ЗДБРБ 2015 г. 

25. Приема План-сметка на комисията по чл. 8 от ЗУПГМЖСВ. (Приложение №10). 
26. Утвърждава средствата за подпомагане на погребения на самотни хора, без близки и 

роднини, безпризорни, настанени в заведенията за социални услуги и регистрирани в 
службата за социално подпомагане лица в размер до 6.200 лв. 

27. Утвърждава средства за безплатни ковчези до 10 000 лв. 
28. Утвърждава средства за развитието на туризъм в размер до 5 000 лв. 
29. Определят се средства за дружествата на диабетици и инвалиди в размер до 9.600 

лв. съгласно Решение на Общински съвет Монтана от 2004 г. 
30. Определят се средства за съюза на глухите в размер до 2.400 лв. 
31. Определят се средства за съюза на слепите в размер до 4.800 лв. 
32. Определят се средства за Федерация на потребителите в размер до 6 000 лв. 
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33. Определят се средства за годишна издръжка на Бизнес-инкубатор в размер до 6 000 
лв. съгласно Решение на Общински съвет Монтана от 2004 г. 

34. Определя средства в размер до 5.000 лв. за провеждане на конкурс „Напеви от 
Северозапада”. 

35. Утвърждава 14 400 лв. за специална защита на деца с изявени дарби по съответната 
наредба. 

36. Утвърждава средства за „Общински медицински център-Монтана” ЕООД гр. 
Монтана в размер до 60.000 лв. 

37. Утвърждава средства за „Център по дентална медицина №1” ЕООД гр. Монтана в 
размер до 4 000 лв. 

38. Утвърждава средства за МБАЛ „Д-р Стамен Илиев” АД гр. Монтана в размер до 35 
000 лв. 

39. Утвърждава 1 250 000 лв. за погасяване на кредит (общински дълг) съгласно 
погасителен план в частта му за 2015 г. и полагащите се плащания за лихви в размер на 41 200 
лв. 

40. Определя на основание чл. 11 от ЗОД максималния размер на новия общински дълг 
на 500 000 лв. и максималния размер на общинския дълг към 31.12.2015 г. на 5 570 100 лв.  

41. Определя максималния размер на новите задължения за разходи, които могат да 
бъдат натрупани през 2015 г., като наличните към края на годината задължения за разходи не 
могат да надвишават 5% от средногодишния размер на отчетените разходи за последните 
четири години. 

42. Определя максималния размер на ангажиментите за разходи, които могат да бъдат 
поети през 2015 г., като наличните към края на годината поети ангажименти за разходи, не 
могат да надвишават 30% от средногодишния размер на отчетените разходи за последните 
четири години. 

43. Утвърждава бюджетно салдо по общинския бюджет, изчислено на касова основа, в 
размер на  (-) 1.792.219 лв. 

44. Преотстъпва 30% от приходите от продажба или отдаване под наем на имотите, 
предоставени за управление на кметовете на кметства по Закона за общинската собственост 
(ЗОС). 

45. Упълномощава Кмета на Община Монтана да кандидатства за средства от 
централния бюджет и други източници за съфинансиране на общински програми и проекти и 
да сключва договори за финансирането им. 

46. Възлага на Кмета на Общината изпълнението на бюджета за 2015 г. 
 
 

ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-32/30.01.2015 год. Докладна записка от инж. Иво Иванов – 
Председател на ОбС Монтана, относно заседание на Общото събрание на Асоциацията по ВиК 
на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация” ООД, град Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка е от мен, като Председател на ОбС, относно 

заседание на Общото събрание на Асоциацията по ВиК. Желаещи за изказване? Няма. Поименно 
гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Елза Петрова За  Павел Цочев За 
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Енеза Ангелова ----  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов  За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Симеон Власев За  
Илиян Илиев ----  Станислав Станоев ---- 
Ирена Димова За  Юлиан Александров За 
Красимир Каменов ----    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 1192 

На основание чл.21, ал.1, т.15 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация (ЗМСМА)и чл.198в, ал. 6 от Закона за водите и във връзка с § 4 от 

Преходните и заключителни разпоредби на Правилника за организацията и 
дейността на асоциациите по Водоснабдяване и Канализация  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Дава съгласие представителя на Община Монтана в Общото събрание на Асоциацията 
по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация” ООД, град 
Монтана г-н Златко Софрониев Живков – Кмет на Община Монтана и при невъзможност той 
да участва, представител на Община Монтана в Общото събрание на Асоциацията по ВиК 
Монтана да е инж. Иво Цветанов Иванов да гласува „ЗА” предложените решения по Дневния 
ред. 

1. Приема отчета за дейността на Асоциацията по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от „Водоснабдяване и канализация” ООД, град Монтана за 2014 год. 

2. Приема отчета за изпълнение на бюджета на Асоциация по ВиК на обособената 
територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация” ООД, град Монтана за 2014 год. 

3. Приема размера на вноската на държавата и вноските на общините в бюджета на 
Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и 
канализация” ООД, град Монтана за 2015 год. 

4. Приема бюджета на Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от 
„Водоснабдяване и канализация” ООД, град Монтана за 2015 год. 

5. Възлага изпълнението на бюджета на Асоциация по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от „Водоснабдяване и канализация” ООД, град Монтана за 2015 год. на 
председателя.  

Дава принципно съгласие за сключване на договор за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на ВиК системите и съоръженията, както и предоставяне на ВиК услуги на 
потребителите срещу заплащане със съществуващия ВиК оператор „Водоснабдяване и 
канализация” ООД, град Монтана на водоснабдителната и канализационната система в 
обособената територия на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от 
„Водоснабдяване и канализация” ООД, град Монтана, по реда на чл. 198п, ал. 1, предложение 
първо от Закона за водите. 

 
ТОЧКА СЕДМА: 08-01-40/10.02.2015 год. Докладна записка от инж. Иво Иванов – 

Председател на ОбС  Монтана, относно промяна в състава на постоянните комисии.  
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка е относно промяна в състава на постоянните 
комисии. Желаещи за изказване? Не виждам. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 1193 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация (ЗМСМА)  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Избира г-н Симеон Василев Власев за: 
- член на ПК по Общинска собственост, икономическа и социална политика;  
- член на ПК по ТСУ и опазване на околната среда; 
- секретар на ПК по Обществен ред, борба с корупцията и безопасност на движението.  

2. Избира за председател на ПК по Общинска собственост, икономическа и социална 
политика г-жа Милена Кирилова Нончева. 

 
ТОЧКА ОСМА: 08-01-27/29.01.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на 

Община Монтана, относно даване на разрешение и одобряване на задание за изработване на 
проект за подробен устройствен план (ПУП) за поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 48489.2.550 
по кадастралната карта на гр.Монтана с трайно предназначение на територията – територия, 
заета от води и водно обекти, с начин на трайно ползване – “Рибарник”, за обособяване на три 
самостоятелни ПИ, с проектни идентификатори и конкретно предназначение както следва: 
48489.2.644 - за производствена дейност(за производство на биогаз и електроцентрала)”, 
48489.2.638 - „За производствена дейност” и 48489.2.552 - „За трафопост”, и план за застрояване 
(ПЗ) за новообразуваните ПИ. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка Докладна записка от Кмета на Община Монтана, 

относно даване на разрешение и одобряване на задание за изработване на проект за подробен 
устройствен план. Желаещи за изказване? Не виждам. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да 
гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 1194 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.124а, ал.1 и чл.124б, ал.1 от Закона за устройство на територията 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Разрешава на “Фиш Инвест” ООД - Монтана, ЕИК 111032534, със седалище и адрес на 
управление гр.Монтана, ул.”Антим I”, 4, ет.3, представлявано от Валентин Спасов Димитров 
– управител, да възложи изготвяне на проект за подробен устройствен план за ПИ с 
идентификатор 48489.2.550 по кадастралната карта на гр.Монтана за обособяване на три 
самостоятелни поземлени имота, с проектни идентификатори и конкретно предназначение 
както следва: 48489.2.644 – „За производствена дейност(за производство на биогаз и 
електроцентрала)”, 48489.2.638 - „За производствена дейност” и 48489.2.552 - „За трафопост”, 
и план за застрояване (ПЗ) за новообразуваните ПИ, като се предвиди ниско застрояване с 
ограничителни линии и одобрява приложеното задание. 
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Проектът да се изработи в цифров и графичен вид и на хартиен носител в 3 екземпляра, 
в приетия от “Агенция по геодезия, картография и кадастър” формат CAD-4, съгласно чл.5, 
ал.4 от Наредба №8 от 14.06.2001г. за обема и съдържанието на устройствените планове и 
чл.60 от Наредба №3/2005г. за съдържанието, създаването и поддържането на кадастралната 
карта и кадастралните регистри. 

Проектът да се изработи в обхват поземлен имот с идентификатор 48489.2.550 по 
кадастралната карта на Монтана при спазване на изискванията на Закона за устройство на 
територията и свързаните с него нормативни актове и с обем и съдържание съгласно Наредба 
№ 8 за обема и съдържанието на устройствените планове. 

Проектът да се съгласува с положителни писмени становища със заинтересованите 
централни и териториални администрации, и със специализираните контролни органи и 
експлоатационни дружества. 

Решението да се разгласи с обявление по реда на чл.124б, ал.2 от Закона за устройство 
на територията. 

Съгласно чл.124б, ал.4 от Закона за устройство на територията решението не подлежи 
на оспорване. 

 
ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-35/06.02.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на 

Община Монтана, относно предварително съгласие за изработване на парцеларен план за 
обект: Път І-1(Е-79) „Обход на гр. Монтана от км 102+060 до км 114+512, 20 - реконструкции на 
инженерни мрежи, с които се засягат общински имоти в землището на гр. Монтана и с. Долна 
Вереница, община Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Девета точка от Дневния ред е Докладна записка от Кмета на Община 

Монтана, относно предварително съгласие за изработване на парцеларен план за обект път Обход на 
гр. Монтана. Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Елза Петрова За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова -----  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов  За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Симеон Власев За  
Илиян Илиев ----  Станислав Станоев ---- 
Ирена Димова За  Юлиан Александров За 
Красимир Каменов ----    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 1195 
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На основание чл. 21, ал. 1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната  
администрация, чл. 25,  ал. 5 от Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи, чл. 29, ал. 1 от Закона за опазването на земеделските земи 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Дава предварително съгласие за изработване на парцеларен план за обект: Път І-1 (Е-

79) „Обход на гр. Монтана от км 102+060 до км 114+512, 20-реконструкции на инженерни 
мрежи, с които се засягат общински имоти в землищата на гр. Монтана и с. Долна Вереница, 
община Монтана, съгласно приложените регистри от „Агенция Пътна инфраструктура“, гр. 
София  на засегнатите имоти. 

 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-36/06.02.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - Кмет на 

Община Монтана, относно продажба  на имот – частна общинска собственост, на собственика на 
жилищна сграда, придобил правото на строеж върху общинска земя. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е, относно продажба  на имот – частна общинска 

собственост. Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване 
 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Елза Петрова За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова ----  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов  За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев ---- 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Юлиан Александров За 
Красимир Каменов ----    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 1196 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 35, ал. 3 от Закона за общинската собственост и чл. 46, ал. 1, т. 1 и т. 
2, ал. 2 и ал. 5, т. 1  от  Наредбата за  реда  за  придобиване,  управление  и  разпореждане  

с общинско имущество на територията на община Монтана 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Обявява продажбата на поземлен имот с идентификатор 48489.6.280, по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Монтана, актуван с АОС 
№3863/06.02.2015 г., с площ от 444.0 кв.м., без търг или конкурс на Никодим Войнов 
Атанасов, собственик на законно изградена жилищна сграда на основание отстъпено право на 
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строеж, съгласно нотариални актове: №104, том II, дело 251/1973 г. и №16, том I, дело 27/1989 
г. 

2. Определя цена от 9 590.40 /девет хиляди петстотин и деветдесет и 0.40/ лв. без ДДС, 
като данъчната оценка на имота е 7 992.00 /седем хиляди деветстотин деветдесет и два/ лв., 
съгласно удостоверение №ДО000257/03.02.2015 г. от отдел “Местни приходи” при община 
Монтана. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-37/06.02.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - 
Кмет на Община Монтана, относно безвъзмездно прехвърляне в полза на държавата на части от 
имоти общинска собственост, засегнати от трасе на национален обект: Път І-1 / Е-79/ “Обход на 
град Монтана” от км 102+060 до км 114+512.20 в землищата на гр. Монтана, с. Николово, с. 
Студено буче, с. Войници и с. Долна Вереница, община Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е от Кмета на Община Монтана, относно 

безвъзмездно прехвърляне в полза на държавата на части от имоти общинска собственост, засегнати 
от трасе Обход на град Монтана. Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Елза Петрова За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова ----  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов  За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Симеон Власев За  
Илиян Илиев ----  Станислав Станоев ---- 
Ирена Димова За  Юлиан Александров За 
Красимир Каменов ----    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 1197 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 6, ал. 1 и ал. 3, чл. 8, ал. 1 и чл. 34, ал. 4 от Закона за общинската 
собственост,  чл. 25, ал. 5 от Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи, чл. 29 от Закона за опазването на земеделските земи и във връзка с чл. 34а, ал. 5 от 
Закона за държавната собственост 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Обявява за частна общинска собственост части от поземлени имоти - публична 
общинска собственост в землищата  на гр. Монтана, с. Николово, с. Студено буче, с. Войници 
и с. Долна Вереница, община Монтана, засегнати от парцеларния план на национален обект 
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Път І-1 / Е-79/ “Обход на град Монтана” от км 102+060 до км 114+512.20, съгласно 
приложените регистри от „Агенция Пътна инфраструктура“, гр. София.  

2. Дава съгласие за безвъзмездно прехвърляне в собственост на държавата на части от 
имоти – частна общинска собственост в землищата  на гр. Монтана, с. Николово, с. Студено 
буче, с. Войници и с. Долна Вереница, община Монтана, засегнати от парцеларния план на 
национален обект Път І-1 / Е-79/ “Обход на град Монтана” от км 102+060 до км 114+512.20, 
съгласно приложените регистри от „Агенция Пътна инфраструктура“, гр. София. 

3. Дава предварително съгласие за промяна на предназначението на пасища, мери – 
публична общинска собственост, засегнати от парцеларния план на национален обект Път І-1 
/ Е-79/ “Обход на град Монтана” от км 102+060 до км 114+512.20, съгласно приложените 
регистри от „Агенция Пътна инфраструктура“, гр. София. Определя срок от 5 години на 
валидност на предварителното съгласие. 

4.  Възлага на Кмета на Община Монтана да проведе процедурата по безвъзмездно 
прехвърляне в полза на държавата на частите от имоти, съгласно приложените регистри от 
„Агенция Пътна инфраструктура“, гр. София. 

 
ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-20/14.01.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - 

Кмет на Община Монтана, относно изменение на Наредбата за определянето и 
администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на община Монтана, 
приета от Общински съвет Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е точка 12, относно изменение на Наредбата за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги. Желаещи за изказване? Не 
виждам. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Елза Петрова За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова ----  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов  За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Симеон Власев За  
Илиян Илиев ----  Станислав Станоев ---- 
Ирена Димова За  Юлиан Александров ---- 
Красимир Каменов ----    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 1198 

На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация  

Общински съвет Монтана 
Реши: 
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1. В Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на 
услуги на територията на община Монтана, приета от Общински съвет Монтана, се правят 
следните изменения: 

a. В чл. 62, ал. 1 числото „25” се заменя с „50”, а думите „за една година” се 
заменят с „за срок от три години”. 

2. Възлага изпълнението на решението на Кмета на Община Монтана. 
 

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-34/06.02.2015 год. Докладна записка от Златко Живков - 
Кмет на Община Монтана, относно одобрение на проект на нотариални актове за покупко-
продажба на недвижими имоти между „Технологичен парк” ЕООД град Монтана и „Мегатрон” 
ЕАД град София. 

 
 ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е, относно одобрение на проект на нотариални 

актове за покупко-продажба на недвижими имоти между „Технологичен парк” Монтана и Мегатрон” 
ЕАД град София. Желаещи за изказване? Не виждам. Г-н Кмете, с тези темпове Управителя Ананиев 
се доближава до Почетна значка! Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Елза Петрова За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов  За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Симеон Власев За  
Илиян Илиев ----  Станислав Станоев ---- 
Ирена Димова За  Юлиан Александров За 
Красимир Каменов ----    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 1199 

На основание чл. 21, ал. 1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Одобрява проекти на Нотариални актове, въз основа на които да се извърши 
покупко-продажба на недвижими имоти с идентификатори: 

 №48489.2.618 по кадастралната карта и кадастралните регистри, с адрес гр. 
Монтана местност „Гламата” с площ 2 815 (две хиляди осемстотин и петнадесет) кв.м за 
сумата от 43 764 (четиридесет и три хиляди и седемстотин шестдесет и четири) лева без ДДС 

 №48489.2.643 по кадастралната карта и кадастралните регистри, с адрес гр. 
Монтана местност „Гламата” с площ 15 000 (петнадесет хиляди) кв.м за сумата от 226 221 
(двеста двадесет и шест хиляди двеста двадесет и един) лева без ДДС. 
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2. Възлага на Управителя на „Технологичен парк” ЕООД град Монтана да извърши 
разпоредителните сделки с недвижимите имоти по т. 1 от настоящето решение. 

 
ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 08-01-33/30.01.2015 год. Докладна записка от Златко 

Живков - Кмет на Община Монтана, относно паметник на жертвите на комунизма в град 
Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Предпоследната точка от Дневния ред е докладна е, относно паметник 

на жертвите на комунизма в град Монтана. Г-н Николов, заповядайте. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: У-ми дами и г-да, г-н Кмете, призовавам Ви да оттеглите тази 

точка от Дневния ред и искам да Ви прочета една декларация от името на Общински съвет на БСП – 
Монтана, Областен и Общински съвет на Български антифашистки съюз и от Движение 
“Русофили” - Уважаеми госпожи и господа общински съветници, уважаеми г-н Кмет, 

Разбираме, че днес ще вземете решение за определяне място за паметник на жертвите на 
комунизма в нашия революционен край. След 25 години преход, това ли е най-същественото, върху 
което трябва да се замислим днес? Нека си припомним как преди години Общинския съвет на 
Монтана реши да се съборят паметниците на антифашистите. А днес какъв паметник ще иска да се 
постои? Да оставим времето и историците да стигнат до истината и да дадат обективна оценка на този 
период. Тогава да се обсъжда такъв въпрос. Днешният ден не налага това. Ние питаме кои са жертвите 
на комунизма? Кръволокът Александър Цанков, Харлаков, поручик Ташев, Стефан Светозаров? На 
тях ли ще издигаме паметник, госпожи и господа? Нека не забравяме историята от нашето героично 
минало и да не се излагаме! В Монтана място за такъв паметник не трябва и не може да има! Ще ни се 
смеят поколенията. Бъдете мъдри, вложете народните пари в нещо полезно. Не взимайте от миналото 
мъката, и не й правете паметник. 

Това е Декларацията. Аз искам да, въпреки че Кмета на няколко пъти споменава, че вече 25 
години, както издигнаха на конференцията на КТ Подкрепа, мисля че стигат и крайно време е да не се 
занимаваме с религиозни, с политически и бих казал етнически въпроси. Свидетели сме в последно 
време пред избори винаги се появяват такива предложения, това върви в момента и в Народното 
събрание, една политическа сила, която е на етническа основа, това се опитваме и днес да го 
прокараме. Поради тази причина аз Ви приканям да оттеглите тази Докладна записка и да не се 
разглежда тъй като няма основание за това. Съвпада и моето мнение с това на тези организации, че 
историята ще даде точна и обективна оценка на този период. Благодаря Ви. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Николов. Други желаещи за изказване? 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, г-н Николов, правя няколко уточнения по 

повод на тази докладна. Първо – това е гражданска инициатива, това не е моя докладна за издигане на 
паметник. Докладната беше бавена дълго време в комисиите на ОбС на Монтана, но до колкото знам 
тя е разгледана и подкрепена от комисиите, които са гледали тази докладна. Аз нямам право да не я 
внеса поне за разглеждане това нещо, Председателя на ОбС също. Още нещо искам да кажа в тази 
връзка, разбира се всеки ще гласува по съвест това нещо, искам да кажа че подобни неща има в много 
градове на България. Не се наемам да коментирам политически и други причини и дали трябва да се 
занимаваме с политика. Всички ние се занимаваме основно с политика и с нищо друго и днешните 
решения, които бяха приети са също политики, без значение в коя област. Не смятам, че по този начин 
е повлияно на решението на които и да е от общинските съветници. Искам да кажа и още нещо, 
общината не дава пари за никакъв паметник, а само дава съгласие съгласно това, което е предложено 
на комисии в ОбС. Защото утре не мога да отговоря на питането в тази посока. Така че всеки един от 
Вас според своите разбирания ще се произнесе по тази тема. Отново повтарям, става въпрос за даване 
на съгласие, в бюджета на Община Монтана за 2015 год. няма никакъв стотинка заделена за подобни 
предложения. Тъй като имаше дълги питания, имаше питане и срещу председателя, че нарочно не 
представя докладната за гледане. Всяко отлагане има определени граници и затова казвам, че това е 
гражданска подписка, която е минала и която Вие общинските съветници на Община Монтана сте 
подкрепили на комисии. Оставам на Вас след като сте подкрепили това решение да гласувате по 
съвест, както намерите за добре.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Кмета. Г-н Георгиев, заповядайте. 



 24 

Г-Н ИВАН ГЕОРГИЕВ: Благодаря г-н Председател, у-ми г-н Кмете, у-ми колеги общински 
съветници, аз смятам че това е едно позакъсняло решение, което би трябвало да вземе ОбС на 
Монтана. Смятам, че наистина жертвите на комунизма са хиляди, които са преминали през лагерите в 
Белене, Скравена и други в нашата страна. Има такива г-н Иванов и Вие много добре го знаете. 
Хиляди са осъдени без Съд и без присъда.  Така че аз се надявам, че ОбС ще намери сили, още повече 
г-н Кмете съвсем ясно заяви, че това е съгласие с което се дава място, а хората, които искат да има 
паметник ще направят всичко необходимо да съберат финансов ресурс и такъв паметник да има в 
Монтана. Благодаря Ви. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря Ви г-н Георгиев. Други желаещи?  
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Мястото което се определя, говорим вече не на тема политика 

или нещо от този род, но мястото което се определя не знам дали сте ходили да гледате, там има две 
големи дървета в момента, които трябва да бъдат унищожени. Това е зелена площ и е част от пътеката, 
която излиза на центъра.   

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Да уточня все пак, че докладната е минала през експертния съвет, през 
архитектите на общината, има положително становище. Желаещи за изказване? Аз не виждам. 
Прекратяване на дебатите. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 27,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Гласуването е обикновено, който е „за” докладната записка моля да гласува 
„За” – 21,  
„Против” – 6, 
„Въздържали се” – 1 
Приема се 
 

Решение 
№ 1200 

На основание чл. 17, ал.1, т.2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 62, ал. 7, т. 7 и ал. 8 от Закона за устройство на територията 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие за изграждане паметник на жертвите на комунизма по проекта, 
предложен от инициативен комитет за издигане паметник на жертвите на комунизма в град 
Монтана, в района на храм “Св. Кирил и Методий”, попадащ в УПИ І, кв. 159 по плана на 
град Монтана. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на решението. 
 
 
ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: Питания 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: точка питания. Няма питания. Всичко е изчерпателно. Успех на 

бюджета.  
Лек ден.  
 
 
 
 
Заседанието бе закрито в 15,30 часа 
 

Протоколчик:………………….     Председател ОбС:…………………… 
/Мария Петрова/       /инж. Иво Иванов/ 

 


